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Toelichtende nota 
 
Er vond heden een vergadering plaats van de uitbaters van de drank- en eetgelegenheden op de Grote 
Markt. 
  
Deze zijn immers niet te spreken over de maatregel om de 11- en 21-juli-festiviteiten weg te trekken van 
de Grote Markt naar de Kruidtuin, beslissing die door de Voorzitter van de "Mechelse Feesten" dhr. 
CALVO vorige week persgewijs wereldkundig werd gemaakt.  Dhr. CALVO was overigens uitgenodigd op 
de vergadering, maar liet weten niet te kunnen komen en een plaatsvervangster te zullen sturen, 
maar ook deze laatste kwam niet opdagen ! 
  
De HoReCa-uitbaters hekelen vooral het gebrek aan inspraak en zijn kwaad dat hen de kans op grote 
inkomsten op 2 topdagen zondermeer ontnomen wordt. 
  
Actie wordt overwogen, maar men zal nogmaals proberen het gesprek met én Mechelse Feesten, én het 
Stadsbestuur aan te gaan.  Gelet op dit laatste, meen ik dat U kan vatten, vermits anders toch maar naar 
de besloten vergaderingen van de “Mechelse Feesten” zou verwezen worden (overigens: toen daar 
vorige week op de vergadering over dit voornemen werd gesproken, heeft onze vertegenwoordiger reeds 
doen opmerken dat wij dit een slecht plan vinden en geenszins akkoord gaan). 
  
Eerder liet ik ook al weten dat de Mechelse N-VA het onbegrijpelijk vindt dat de 11-juli-festiviteiten én 
verplaatst worden naar de Kruidtuin, én maar liefst 2,5 keer minder subsidies krijgen en dus minder 
mogen kosten dan de federale feestdag van 21 juli.  Nochtans was een argument voor het weghalen van 
de Vlaamse Leeuw op de Sint-Romboutstoren net dat voor dit stadsbestuur dat iedereen hetzelde zou 
behandeld worden, Vlaams-Nationalisten en Belgicisten… 
 
 
VRAGEN :  :   

Hoe is de reactie van het Stadsbestuur op de vraag van de HoReCa-uitbaters van de Grote Markt 
om de door de Voorzitter van de Mechelse Feesten gecommuniceerde beslissing om de 11- en 21-juli-
festiviteiten weg te trekken van de Grote Markt? 
 Gaat het Stadsbestuur wel de dialoog aan met de HoReCa-uibaters en zal er gestreefd worden 
naar een gedragen en overlegde oplossing? 
 Acht het Stadsbestuur het normaal om de 11-juli-festiviteiten slechts te subsidiëren met een 
tussenkomst die 2,5 keer lager ligt dan deze voor de 21-juli-festiviteiten? 
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